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z posiedzenia ^omisj i  Porzqdku Rlbl icznego odbytego

1 8 kwletnla 1991 roku w siedzibie Urzqdu MieJsklego

Pan Kazimierz Grabowski  zgtosi l

o dokoliczenle lnwestycJi /budowa
Zagaje z Funduszu Rozwoju Wsi.
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Jtdrzejowie

Obecnoéé czTonków wedlug zaTqczonej l isty obecnoÉcl.

Porzadek pos ledzen ia :

l .Rozpatrzenie pro jektu bud2etu gminy na 1991 rok.

2.WydanÍe oplnl i  co do celowoécl wydania zezwol-enia na sprzeda2

i  podawanle napojów a lkoholowych.

l.  Sprawy tó2ne.

Posiedzenie KomisJi otworzyl i przewodniczyl

Pan Gustaw r iewlorekrktóry powital  zebranych i  udziel i l  g losu

Pani Bo2emie Ciepluch-Skarbnikowi Gminyrktóra przedstawila projekl

bud2etu gminy.Po ogólnym przedstawienlu bud2etu rozpoczeto dokladr

omawianle poszczególnych pozycj i  w bud2ecie.

Radny Pan Kazimlerz Grabowski  zglosiT zastrze2enie r2e w projekcie

bud2etu nie znalazly s ig nastqpujqce sprawy:
-budowa drogi  we wsi  Pgdzagajet
-zakup ultrasonografu dla ZOZ /proiektowano 12O mln zlrptzyznano

5 0  m l n . z 7 / ,
-zakup samochodu dla Komendy RejonoweJ Pol ic j1.

Pani  Bo2ena Ciepluch wyjaénl lardlaczego nie znal-az}y s iq w projek-

cie bud2etu zgloszone przez Pana Kazimierza Grabowskiego propozy-

c je  do  bud2etu .

Czlonek Komis j i Janusz fu¡a przel'azal informac jQ,2e aa I kwartal

1991 roku KRP wplaci?a do Urzqdu Mie jski ego.-z tytulu nandatów

karnych kwotq 73.573.000 z]  i  zaapelowal do romisj i  o poprarcie

zgloszonego wniosku o zakup samochodu.

W przerwie posiedzenia I 'omisji przybyl- Komendant Komendy Rejonowea

Pol ic j i  podinspektor mgr Marek MiChnowskirktóry zademonstrowal

dzialanie AICOTEST 7410 i  poprosi l  Komisjq o umo2l iwienie zakupu

urzqdzenia w zamian za radarrna k{óry w ubiegtym roku Urzqd i ' i iei-

skj .  przeznaczyl  1O m1n zl .Komisja jednogloÉnie przychyl i la s iq

do proÉby Kor"ndanta Komnendy Rejohowej Pol ic j i  w JQd.rzejowie

/e gtos ów za/ .
vrni osek

sftudni
przy poparciu Komisji

g lqb inowej  /  w  mie jscowoé.
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Po zakoriczeniu dyskusJi Pani Skarbnik Gmlny przeczytala zgToszone

przez Komisjq propozycJe do bud2etu.Wszystkie wczeÉniei  wymienlone

propozycJe Komisja przeglosowala jednoglotr i .e /A gtosów za/.

Wedlug KomisJl bud2et wymaga szczegó\nego nadzoru i kontroli w zakrr

s ie rnaksymalnie pelnego jego wykorzystania tak po stronie Jego

planowanych przychodów i rozchodéw.

CaloÉó projektu bud.2etu na 1991 rok wraz z poprawkani Komisji

przeglosowala jednogtoénle /A gZosów za/.

Punkt drugi porzqdku posiedzenia przedstawila Pani EVa Grad -podlns'

pektor dg spraw handlu.

Obecnie posiadamy 1im1t 51 punktów sprzeda2y piwarotwartych jest

obecnie J1 punktów.

Na alkohoL 2 punkty do rozdysponowanla.

t /St fep GS-Sudól -piwo i  wlno,

2/sklep GS-Prz1s}aw -wino 1 wódkat

l /Sklep nr 1 2 na hal i  targoweJ -piwot

4 f Baza GS-targowica-piwo,

5/Spóld,z ie ln ia rnwal idów -skl-ep nr 7 przy ul .Kieleckiej  -p iwo-pozy-

tlrurnie,

6 / Spóhd,zi el-ni a Inwal idów-ul . Partyzantów-piwo,

7/Snep nr 1 po "TqczoweJrr  -wino,

B/Sk1ep 24-ul-.Dmowskiego-wódka,
g/Sklep nr ' lJ  u l .Klasztorna-piwo -pozytywniet

tO/Std.ep nr 9 na ul- .Przypkowskiego -wino i  p iwot

11/t4or'g Danuta -ü1.Dyg""lriskiego 92 a-pi jalnia piwa-77m,

12fÍlenryk JaworskÍ -\t"ryrtta -pi jalnia piwa -pozytywnie,

.13/Hetena Wlewi óra -ul .  Piúczowska 5-piworwinorwódka,

14 / Szarek Ryszard-ul . PÍóczowska 5-piwot

1 5 / J gdrychows ka Barbara-ul . Glowac ki ego-piwo-pozytywni e ,

I 6/Dzled.zi-c Barbara-ul. Partyzantów 6-piwo,

17/Kazir iski  Adam -Pl .T.Xoéciuszki  2O-piworwinorwódka, 
r

1 B/Tadesuz Brarískl-uL.Brabary- restauracia,

1 9 / Handlowo-Produkcy jna, Spó ?dz i elni a Pracy -uL . Reymonta-wódka,

2o/Justyr iski  Krzysztor- ! r  .  Kiel-ecka-wlnó,

21 fDoninik Galera-ul. 1 1 \Li stopada -winorwódka,

22 / Kantorowi c z Barbara-ul . Kl onowa-punkt ga stronomi c zny,

23/I<anarek Andrzej -Zagaje 19 a- piwot

24 /RKS Lasków-ul . Glowacflego- sklep'

25/p.Lato plus l lojda -uf .Pfriczowska-wlnorwódka 
-pozytywnie.
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Punkty 5 19 r12r15 rozpatrzono pozytyvrnie-jednogloÉnie /A glosów aa/

Pozostale osoby i  instytucja rozpatrzono negatywnj-e /brak zgody

uprawnionych organówrniekompletna dokumentacia/ .

V/ sprarvadn ró2nych g?os zabra}_ p.o.Kierownika Urbanistyki Urredu

Miejskiego r¡ /  Jqdrzejowie Pan Czeslaw Olszak.Przedstawi. l  wnioski

osób o zwrot ni .eruchomoÉci. 'v{nioski  taki .e z7o2y7o 7 osób.
Komisja wnÍoskuje o kategoryczne przestrzganie zasadyr2e w sprawac)

rozpatrywanych przez Komis jq dotyczqcych mienia/ zwroturwykupu, itp/

materia?y vrinny byó kompletne pod wzglqdem prawnym rfaktycznym.
Komlsja pozytyvrnie oplniuje potrzebq podiqcia dzi a}¿Á zmierza$qcycJ

do aktual izacj i  p lanu zagospodarowania przestrzennego stosownie do

rozwoju gospodarczego miasta i  gminy.

Pan prokurator Leszek lfusial pdczytal pismo Prokuratury Rejonowej

w JQdrzejowie o ujawnieniu przez czTonkóut Komisii Porzqdku Rrblicz'

nego faktu nielegalnego handlu alkoholem przez sklepowe podlegle

GS Jqdrzejów w miesjcowoÉci JqdrzejówrlAr ichów i  Zagaie,

Przewodniczqcy Komlsji pan Kazimierz Grabowskl zTo2yT

rezygnacjq z pelnienia funkcj i  PrzewodniczEcego Komisj i  .Aomisja

nie przyjqla rezygnacj i  Przewodniczqcego.

Na tym protokól zakoitczono.

d n . 1 8 . 0 4 . 1 9 9 1  r .

Protokó1owa}:

Janusz Buba
frzewodn íczqcY Komi si i

Kazimierz Grabowski


